
 

 

 

 
Van: Vughtse Omroep Stichting <wouter.schreuder@vughtseomroepstichting.nl>  
Verzonden: donderdag 12 oktober 2023 15:31 
Aan: Griffie Gemeente Vught <griffie@vught.nl> 
Onderwerp: Bericht inzake visie op cultuur en welzijnsorganisaties 
 

 

Geachte griffie, 
 
Kunt u bijgaand bericht naar alle raadsfracties doorsturen? 
 
MVG, 
 
I.o.  
 
 

 
Vughtse Omroep Stichting, NOVO3 en Musicare zetten pas op plaats met visie 
cultuur- en welzijnsorganisaties 
  
Vanavond staat de raadsdialoog over de visie van cultuur en welzijnsorganisaties 
op de agenda. De Vughtse Omroep Stichting (VOS), NOVO3 en Musicare hebben 
vanaf het begin deelgenomen aan dit overleg en hebben zich ook als partner 
gevoegd in deze visie. Ondanks dat wij het gedachtegoed van deze visie 
ondersteunen, is er gister wel wat gebeurd met partner “de Speeldoos” inzake 
haar relatie met het Vughtse College. 
  
Het College is voornemens zelf de regie te nemen in een nieuw te vormen sociaal 
cultureel centrum en daarmee komt de vraag op of alle partners in de visie die 
vanavond voorligt onderdeel moeten zijn van het gesprek. Wij hebben gister 
gesproken met een vertegenwoordiger van de Speeldoos en hebben begrepen dat 
het bestuur van de Speeldoos zich pas kan buigen over de boodschap van het 
college, nadat de raadsdialoog heeft plaatsgevonden. 
  
Wij zijn van mening dat het bestuur van de Speeldoos zich over haar gewenste rol 
in de toekomst moet uitspreken, omdat wij nu niet kunnen overzien wat Stichting 
de Speeldoos überhaupt gaat (en nog kan) betekenen in de gezamenlijke visie. Er 
moet dus meer duidelijkheid komen hoe Stichting de Speeldoos haar eigen 
toekomst ziet, voordat we gezamenlijk met een plan naar buiten kunnen komen. 
En ook is voor ons belangrijk welk signaal we in de samenwerking hiermee 
afgeven.  

 Let op: Deze mail komt van buiten onze organisatie. Help mee om onze organisatie veilig te houden en denk 
na voordat je op een link klikt of een bijgevoegd bestand opent.  



 

 

  
Wij hebben eerder dit jaar gezien dat zowel gemeenteraad als het college 
inmenging van Vughtse cultuur- en welzijnsorganisaties in het dossier “de 
Speeldoos” niet op prijs stelt. Ondanks dat het over de inhoudelijke visie zou 
moeten gaan vanavond, is dit helaas niet los te zien van de inbreng en visie van 
“de Speeldoos” in dit dossier, omdat ze partner zijn in deze visie.  
  
De discussie speelt zich met name op de vraag of Stichting de Speeldoos zich als 
“maker” ziet in het sociaal-cultureel domein of eigenlijk alleen maar een facilitaire 
rol zou moeten gaan vervullen. En dit is nou precies hey aspect waarover het 
college het niet eens kan worden met het bestuur van de Speeldoos (uiteraard in 
opdracht van de gemeenteraad). Wij vinden dat andere organisaties (dan de 
Speeldoos) binnen het sociaal-cultureel domein niet onderdeel moeten worden 
van deze discussie, wat indirect toch gebeurd is een aantal maanden geleden.  
  
Concreet: 
Dat wil dus niet zeggen dat wij geen prima relatie met de Speeldoos onderhouden. 
Wij zijn heel blij dat Speeldoos ons facilitair ondersteunt als verhuurder. Ook 
samenwerkingen op ander gebied zijn meer dan uitstekend. 
Deze visie komt wat ons betreft nu dus te vroeg na het nieuws van gister. Eerst is 
herbezinning van (inhoudelijke) partners in deze visie belangrijk voordat we de 
buitenwereld willen gaan vertellen of en hoe wij willen gaan samenwerken en wat 
er allemaal voor nodig is om deze doelen te bereiken. 
 
Overigens zal NOVO3 niet meer deel uitmaken van een toekomstige 
samenwerking. De leden van de vereniging NOVO3 willen geen ‘onderdeel’ van 
het nieuws zijn in dit dossier, maar onafhankelijk verslag kunnen doen. Verder ziet 
NOVO3 een facilitaire rol voor haar weggelegd voor het culturele en sociale 
domein (in alle onafhankelijkheid, maar wel samen). 
 


